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aktuality

Interpelace ve věci "Devastace lesních cest kalamitní těžbou-pomoc státu"

vloženo: 17.12.2020, 21.25

Poslanecká sněmovna 17.12.2020 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na nepřítomného ministra
zemědělství Miroslava Tomana ve věci: Devastace lesních cest kalamitní těžbou-pomoc státu.

Očkovat proti koronaviru musíme pouze prověřenou vakcínou ...

vloženo: 27.11.2020, 19.21

Situace je velmi komplikovaná, nerad bych vystupoval jako opoziční politik s žíravou kritkou vlády. Viděli
jsme, že se vládě nepodařilo zachytit druhou vlnu, ale nyní bychom se měli dívat směrem do...

Nový hejtman a jeho tým

vloženo: 26.10.2020, 09.14

JIHLAVA - Na nové podobě krajské rady se na Vysočině domluvilo všech pět koaličních stran. Z návrhu je už
jasné – či pravděpodobné – rozdělení jednotlivých gescí a jejich obsazení...
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Hospitalizací může skokově přibýt kvůli zásahu domovů pro seniory

vloženo: 23.10.2020, 09.08

V krajní nouzi není protiprávní, když lékař co nejlépe poskytuje péči i v oboru, ve kterém nemá atestaci.
Situací, kdy bude zdravotní péči poskytovat zdravotník bez potřebných kompetencí, bude přibývat....

Humpolec bez lékařů. Město hledá spojence

vloženo: 21.10.2020, 10.21

HUMPOLEC - „Hledáte lásku na celý život? My hledáme vás. Dejme to dohromady.“ Tak zní slogan z
kampaně, kterou město Humpolec k sobě zatím marně láká nové praktické lékaře, pediatry...
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Nemocnice na Vysočině čelí těžkým zkouškám. Přibývá nakažených zdravotníků

vloženo: 16.10.2020, 07.40

Zatím to zvládáme. Ale nevíme, jak dlouho, hlásí nemocnice na Vysočině. Na odděleních přibývá nakažených
pacientů, nemocnice odkládají plánované operace, zavírají některé ambulance,chybí také zdravotnický
personál.

Navrhované změny v posudkové lékařské službě vláda podpořila

vloženo: 14.10.2020, 09.29

Posudkovým lékařům by mohli pomáhat s přípravou podkladů nebo návrhů posudků vysokoškolsky vzdělaní
zdravotníci – nelékaři. Vláda včera podpořila novelu poslanců Jiřího Běhounka (ČSSD) a Víta Kaňkovského
(KDU-ČSL), která to...
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O úložišti jaderného odpadu nesmí rozhodnout stát bez účasti obcí

vloženo: 1.10.2020, 10.46

Lidovci na Vysočině dlouhodobě komunikují s obcemi ze dvou státem vytipovaných lokalit pro umístění
hlubinného úložiště jaderných odpadů/HÚRAO/ na Vysočině.

Pomáhejme životu, nikoliv ke smrti

vloženo: 1.10.2020, 09.20

Dlouhodobě jednoznačně odmítám návrh zákona z dílny hnutí ANO a Pirátské strany na legalizaci institutu
asistované sebevraždy a eutanázie do našeho právního řádu. Pustili bychom se na velmi tenký led....
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Přijďte k volbám!

vloženo: 1.10.2020, 08.05

Vážíme si každého hlasu ve volbách a to jak krajských, tak senátních. Bereme to jako vyjádření důvěry a
zároveň jako závazek. Každý hlas je důležitý, každý hlas může rozhodnout o...

Podání interpelace ve věci úložiště jaderného odpadu

vloženo: 29.9.2020, 19.57

O NÁS BEZ NÁS? TO NESMÍME DOPUSTIT! Úložiště jaderných odpadů je vážná věc! BOJUJEME PROTI TOMU,
ABY O NĚM ROZHODL STÁT BEZ ÚČASTI DOTČENÝCH OBCÍ!
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Představení kandidátů KDU-ČSL do Zastupitelstva Kraje Vysočina

vloženo: 28.9.2020, 00.25

Představení kandidátů KDU-ČSL do Zastupitelstva Kraje Vysočina, kteří se budou ucházet o vaše hlasy na 2.
a 3. října 2020. Seznam kandidátů je pak dostupný na stránkách www.kduvysocina.cz .    

Zdravotnický výbor: ČR je na počátku explozivního šíření

vloženo: 11.9.2020, 09.13

Jednání Výboru pro zdravotnictví PS PČR, 9.9.2020.

http://www.kduvysocina.cz
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Investujme do zubařů

vloženo: 10.9.2020, 07.55

Lídrem kandidátky lidovců pro krajské volby je lékař a poslanec Vít Kaňkovský. Po dvanácti letech v opozici
by chtěl stranu navrátit zpět do koalice. Lidovci jdou do voleb s heslem:...

Zastupitelé Kraje Vysočina nenašli odvahu zastat se občanů

vloženo: 9.9.2020, 18.16

Usnesení, kterým by zastupitelé Kraje Vysočina vyjádřili své jasné NE k umístění hlubinného úložiště
jaderného odpadu na Vysočině, dnes na jednání zastupitelstva nebylo schváleno.
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